
Interpelácia č. 92/2015   
 

 
8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 14.12.2015  
 
 
Ing. Bulla: 
TIOP, terminál integrovanej osobnej prepravy. Vo svojej interpelácii 19/2015 na 
zastupiteľstve 22.6.2015 som sa pýtal na stav prác na projekte TIOP Trebišov. Bolo mi 
odpovedané, že stav prác pokročil do štádia po ukončení EIA s predložením na štátnu 
expertízu s predpokladaným výsledkom v septembri 2015. Moja otázka je, aký je výsledok 
štátnej expertízy a v akom ďalšom štádiu sa nachádzajú projektové práce TIOP Trebišov? 
Potom ešte podotázku budem mať.  
 
Ing. Sabaková: 
Podľa našich informácii TIOP Trebišov prešiel štátnou expertízou, čiže bol odsúhlasený. 
Takúto informáciu sme obdržali telefonicky od projektantov. Momentálne pripravujú veci pre 
podanie žiadosti na územné rozhodnutie.  
 
Ing. Bulla: 
Takú odpoveď som predpokladal. Ja som si pozrel Rámcovú dohodu medzi železnicami 
a firmou Prodex, ktorá projekt realizuje a podľa harmonogramu prác v tejto rámcovej dohode 
mal byť dnes projekt už v štádiu po vydaní právoplatného územného rozhodnutia. Preto jedna 
podotázka ešte k tomu, pri návšteve predsedu vlády v Trebišove sa v médiách objavila 
informácia, že minister dopravy má zabezpečiť projektovú dokumentáciu pre stavebné 
povolenie stavby TIOP Trebišov. Nerozumiem tomu, keďže predmetom tej rámcovej dohody 
je aj projekt pre stavebné povolenie realizáciu stavby. Vie mi to niekto vysvetliť na aký účel 
tie peniaze boli určené? Aj keď viem, že je to projekt železníc, to vieme všetci, ale mesto by 
sa malo aj o tieto veci zaujímať.  
 
PhDr. Čižmár: 
Môžeme si vyžiadať stanovisko železníc a celé to, čo ste povedali je pravdou. V uznesení, 
resp. v opatreniach pre jednotlivé ministerstva vrátane ministerstva dopravy je vypracovanie 
tejto projektovej dokumentácie. 
 
Ing. Bulla: 
Na túto projektovú dokumentáciu už je zmluva platná a zverejnená, ktorá obsahuje aj tieto 
práce, realizačnú dokumentáciu. 
 
PhDr. Čižmár: 
Hovorím o tom, ako znie opatrenie z výjazdového rokovania. To, čo ste povedali, čiže som 
vám potvrdil, to, čo ste povedali a zároveň vravím, že môžeme si vyžiadať aj stanovisko 
železníc.  
 
Ing. Bulla: 
To omeškanie, celkové meškanie projektu oproti pôvodnej zmluve? Vieme o tom niečo? 
 
 
 



PhDr. Čižmár: 
V prípade omeškania alebo terminovníka na základe ústnych konzultácii, ktoré sme mali na 
úrovni kraja s pánom Ing. Olexom, bolo povedané jasne, že termíny sa z hľadiska finálneho 
riešenia nebudú meniť. To znamená celkové ukončenie diela je datovane alebo upravené na 
rok 2018.  
 
Ing. Bulla: 
Už dnes projekt mešká viac ako pol roka, takže. 
 
PhDr. Čižmár: 
Pán inžinier, ja ťažko budem posudzovať stav prác medzi inštitúciami, ktoré riešia túto 
materiálovú stránku veci, ale na otázku, či termín ukončenia diela tak, ako to bolo 
prezentované na pracovnom stretnutí  počas jari tohto roka, znela odpoveď jasne. To 
znamená, áno ráta sa s rokom 2018. Včera bolo uvedené dielo TIOP Moldava do života, takže 
teraz je na rade Trebišov. 
 
Ing. Bulla: 
Dobre, ďakujem. Ako som už sľúbil na začiatku budem sa na tento projekt pýtať na každom 
zastupiteľstve.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 14.12.2015 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


